



شركة العقارات المتحدة  
United Real Estate Co

United Real Estate Company  
K.S.C.P  
Authorized and Paid-up Capital K.D 118,797,442  
C.R.: 19140/1980

شركة العقارات المتحدة  
ش.م.ك. (عامة)  
رأس المال المصرح به والمدفوع 118,797,442 د.ك.  
سجل تجاري رقم 1980/19140

REF: LD-22-748

الكويت في: 2022/10/02

M/S. Boursa Kuwait Company,

السادة / شركة بورصة الكويت، المحترمين،

Subject: The appointment of Chief Property,  
Management Officer

الموضوع: تعيين المدير التنفيذي للإدارة، للإعلان،

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaw of the law No. 7 of 2010 amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Central Market Authority and the regulation of securities activity regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، ولإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 والمعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة السوق المالية وتنظيم نشاطها، والأوراق المالية بحدود الإحصاء عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

يرجى إيجاد النموذج الإحصاء عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول اتي احتراماتي وتقديري.

Mazen Jeannet



شركة العقارات المتحدة  
United Real Estate Co



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Model of Disclosure of Material Information

2/10/2022

التاريخ

Date

United Real Estate Company K.S.C.P.

شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.

اسم الشركة المدرجة

Name of the listed company

Please be informed that Mr. Abdullah Faisal Abdullah Mohammed Al Sultan has been appointed as Chief Property Management Officer at URC Effective from 2/10/2022.

يرجى العلم انه تم تعيين السيد/ عبدالله فيصل عبدالله محمد السلطان بمنصب المدير التنفيذي لإدارة الأمانة في شركة العقارات المتحدة اعتبارا من تاريخ 2022/10/2.

المعلومات الجوهرية

Material

Impact

118,797,442

118,797,442

118,797,442

118,797,442

118,797,442

118,797,442